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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΘΕΣΣΑΛΙΑΣ 
ΝΟΜΟΣ ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ 
ΔΗΜΟΣ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

 
ΑΡΙΘΜ. ΠΡΩΤ :334/17-01-2020 

Λήψη απόφασης κατόπιν προτάσεως του επικεφαλής της ελάσσονος 

μειοψηφίας κ. Τσαπράζη Βασίλειου, για έκδοση ψηφίσματος 

διαμαρτυρίας κατά της Περιφέρειας Θεσσαλίας. 

 

Δήμαρχος : Κουτσάφτης Παναγιώτης 

 

ΣΥΝΘΕΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

Πρόεδρος: Χιώτης Δημήτριος  

Αντιπρόεδρος : Λάσκος Κωνσταντίνος  

Γραμματέας: Μούτος Ιωάννης  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

2.ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ     

3.ΡΕΠΑΝΙΔΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

4.ΛΑΜΠΑΔΑΡΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΤΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΥ  

5.ΑΛΤΙΝΗΣ ΑΝΕΣΤΗΣ  

6.ΒΑΣΤΑΡΔΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

7.ΣΑΜΑΡΑ ΜΑΡΙΑ  

8.ΚΑΤΣΙΦΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 

9.ΣΚΟΡΡΑΣ ΛΑΖΑΡΟΣ   

10.ΒΑΡΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  

11.ΛΑΜΠΑΔΑΡΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΤΟΥ ΙΩΑΝΝΗ  

12.ΝΑΣΙΟΣ ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ 

13.ΚΑΛΑΦΑΤΗΣ ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ 

14.ΒΑΡΣΑΜΗ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΙΑ   

15.ΤΣΑΠΡΑΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ : 17.12.2019 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ : 19η   

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 302η 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 17.12.2019 
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16. ΚΟΥΡΕΛΑΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ 

ΑΠΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΣΟΥΛΔΑΤΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 

2.ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 

 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ:  

1.ΣΠΑΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ  - Δ.Κ. ΖΑΓΟΡΑΣ  

2. ΔΕΛΕΝΤΖΕΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  -Τ.Κ. ΠΟΥΡΙΟΥ  

3.ΚΑΜΒΡΟΓΙΑΝΝΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ- Τ.Κ. ΜΑΚΡΥΡΑΧΗΣ   

4.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ- Τ.Κ. ΑΝΗΛΙΟΥ 

5.ΜΑΜΟΥΡΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ - Τ.Κ. ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ 

6.ΝΑΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ - Τ.Κ. ΤΣΑΓΚΑΡΑΔΑΣ  

7.ΤΣΙΡΟΓΙΑΝΝΗΣ ΝΕΚΤΑΡΙΟΣ- Τ.Κ. ΞΟΡΥΧΤΙΟΥ  

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1.ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ - Τ.Κ. ΑΓΙΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ  

2.ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ ΙΩΑΝΝΗΣ  - Τ.Κ. ΚΙΣΣΟΥ 

  

 Σύμφωνα με τη με αριθμό πρωτ : 12896/11-12-2019 έγγραφη πρόσκληση του  

κ. Προέδρου, που επιδόθηκε κατά τα νόμιμα και τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010.  

Ο Δήμαρχος Ζαγοράς - Μουρεσίου κ. Κουτσάφτης Παναγιώτης, προσκλήθηκε 

νόμιμα, σύμφωνα με το άρθρο 67 παρ. 6 του Ν. 3852/2010 και παρέστη στην 

συνεδρίαση. 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Αλτίνης Ανέστης προσήλθε μετά την συζήτηση του 

2ου θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης. 

Ο Πρόεδρος της Κοινότητας Μακρυράχης κ. Καμβρογιάννης Χρήστος 

προσήλθε μετά την συζήτηση του 3ου θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης. 

Το 4ο θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης, προτάθηκε από τον κ. Δήμαρχο και 

συζητήθηκε κατά την διάρκεια της ενημέρωσης. 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Κουρελάς Τριαντάφυλλος προσήλθε μετά την 

συζήτηση του 4ου θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης. 

Το 5ο θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης προτάθηκε από τον επικεφαλής της 

ελάσσονος μειοψηφίας κ. Τσαπράζη Βασίλειο και συζητήθηκε κατά την διάρκεια της 

ενημέρωσης και των ερωτήσεων - τοποθετήσεων. 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν και εκπρόσωποι κατοίκων της Κοινότητας 

Τσαγκαράδας, οι οποίοι μετά την συζήτηση των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης 

ενημέρωσαν το σώμα για διάφορα θέματα της Κοινότητας Τσαγκαράδας. 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  Α Π Ο Φ Α Σ Η Σ  
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  Από το πρακτικό της 19ης Τακτικής  Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

του Δήμου Ζαγοράς - Μουρεσίου, που συνεδρίασε (κατόπιν αναβολής λόγω 

δυσμενών καιρικών συνθηκών της 18ης Τακτικής Συνεδρίασης) στην αίθουσα 

Συνεδριάσεων του Δήμου Ζαγοράς - Μουρεσίου, στη Ζαγορά, την 17η Δεκεμβρίου 

2019, ημέρα Τρίτη  και ώρα 18.00 μ.μ. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης. 

Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε η Δημοτική Υπάλληλος κ. Τσόγκα Αικατερίνη, 

για τη τήρηση των πρακτικών.  

ΘΕΜΑ : 5ο  Εκτός ημερησίας διάταξης  

Λήψη απόφασης κατόπιν προτάσεως του επικεφαλής της ελάσσονος μειοψηφίας κ. 

Τσαπράζη Βασίλειου, για έκδοση ψηφίσματος διαμαρτυρίας κατά της Περιφέρειας 

Θεσσαλίας. 

Ο κ. Πρόεδρος, εισήγαγε το 5ο  θέμα εκτός ημερησίας διάταξης και εξέθεσε ότι: 

Το παρόν θέμα, εισάγεται στο Δημοτικό Συμβούλιο εκτός ημερήσιας διάταξης, κατόπιν 

προτάσεως του επικεφαλής της ελάσσονος μειοψηφίας, Δημοτικού Συμβούλου κ. 

Τσαπράζη Βασίλειου,  προκειμένου να ληφθεί έγκαιρα η σχετική απόφαση. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 95 παραγρ. 6 του νέου Κ.Δ.Κ. Ν. 

3463/06, για να συζητηθεί θέμα ως κατεπείγον και να ληφθεί απόφαση γι’ αυτό, 

πρέπει πρώτα ν’ αποφασισθεί από την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού 

των μελών του, ότι το θέμα αυτό είναι κατεπείγον. 

Στη συνέχεια, o κ. Πρόεδρος, κάλεσε το σώμα να αποφασίσει σχετικά. 

Το Δ.Σ. αφού είδε τις διατάξεις του άρθρου 95 παραγρ. 6 του νέου Κ.Δ.Κ. Ν. 

3463/06 και μετά από διαλογική συζήτηση και ονομαστική ψηφοφορία, 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

ΚΡΙΝΕΙ ΤΟ ΘΕΜΑ ΩΣ ΚΑΤΕΠΕΙΓΟΝ 

Ο κ. Πρόεδρος, έδωσε τον λόγο στον κ. Τσαπράζη Βασίλειο, ο οποίος 

ενημέρωσε το σώμα και ανέφερε τα παρακάτω : 

Η Περιφέρεια δεν έχει κάνει καθόλου καλά τη δουλειά της εδώ και μια δεκαετία, 

προσέξτε να δείτε τώρα. Δεν έχει καταφέρει η Περιφέρεια, Δήμαρχε, να ολοκληρώσει 

ένα έργο στο εθνικό κύκλωμα Πηλίου, στο κομμάτι που αφορά το Δήμο μας, η 

Περιφέρεια εδώ και δέκα χρόνια δεν έχει μπορέσει να ολοκληρώσει και να παραδώσει 

προς κυκλοφορία ένα έργο. Συνάδελφοι, ξαναλέω, η Περιφέρεια Θεσσαλίας στα δέκα 

χρόνια που διοικεί ο ίδιος Περιφερειάρχης και ξαναβγαίνει τρίτη φορά, τέταρτη, δεν 

έχει καταφέρει να παραδώσει στην κυκλοφορία ένα έργο στα όρια του Δήμου μας. 

Αυτό σηκώνει καταγγελία ή όχι; Προτείνω λοιπόν στο Δημοτικό Συμβούλιο να κάνουμε 

μία τέτοια ανακοίνωση που να λέει ότι η Περιφέρεια δεν έχει καταφέρει στα δέκα 

χρόνια που είναι εδώ να ολοκληρώσει ένα έργο. Άσε, μπορεί να έχει δημοπρατήσει 
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πεντακόσια και να έχει σε άλλους προσυμβατικούς ελέγχους άλλα πεντακόσια έργα, 

δεν έχει παραδώσει εδώ απ’ το 2010 και μετά - απ’ όταν εγώ ήμουν Δημοτικός 

Σύμβουλος - ένα έργο. Να πούμε για το Ξουρύχτι ; Να πούμε για το Ανήλιο τώρα που 

έχει γίνει δεύτερο ποτάμι και δεν τολμάει καν να πάει από πάνω και να κόψει τα νερά; 

Να πούμε για το Πλιασίδι που έγινε προχθές η κατολίσθηση, που έγινε επειδή δεν 

είχαν καθαριστεί οι αυλακές απ’ τον απάνω δρόμο που πηγαίνει στα ραντάρ και οι 

οχετοί ; Να πούμε ότι κυκλοφορούμε και κατεβαίνουμε εμείς με μικρά παιδιά με ομίχλη 

κάτω και πλέον δε λέμε : «Ξέρω το δρόμο», λέμε : «Θα υπάρχει δρόμος λίγο 

παρακάτω που δε βλέπω;» Είναι η κατάσταση αυτή ή όχι ; Να πούμε ότι δεν κάνει τη 

διαγράμμιση από δω και από κει στην Εθνική Οδό γιατί δεν υπάρχει από δω και από 

κει στην Εθνική Οδό; Δεν υπάρχουν άκρα οδού πλέον; Δήμαρχε, ακούς; Στο εθνικό 

κύκλωμα του Πηλίου δεν υπάρχει όριο οδού, είναι γκρεμισμένα τα όρια. Έχει ομίχλη 

και καβαλάνε όλοι την κεντρική γραμμή και φοβούνται, άμα ξακρίσουν μπορεί να 

σκοτωθούν, είναι έτσι ή όχι; Έχουν φύγει σημάνσεις, έχουν φύγει διαγραμμίσεις, 

έχουν φύγει τα κιγκλιδώματα όλα. Είναι έτσι ή όχι; Θα βγάλουμε καταγγελία 

συνάδελφοι γι’ αυτό; Εμείς το βάζουμε σε ψηφοφορία τώρα. Άμα θέλετε. Και ας 

καθαρίσουμε εμείς το χιόνι στους οικισμούς στο δρόμο της Περιφέρειας, γιατί εμείς 

περνάμε και εμείς το έχουμε πρόβλημα, εμείς ας το καθαρίσουμε, δε μας πειράζει 

αυτό και θα πληρώσουμε γι’ αυτό, αλλά αυτό το πράγμα που γίνεται είναι 

απαράδεκτο, σε μία βροχή ακόμα στη στροφή του Χορευτού δε θα μπορούν τα 

αυτοκίνητα του Συνεταιρισμού να ανέβουν επάνω, τι θα γίνει; Εμείς προτείνουμε, όλη 

αυτή η εισήγηση που έκανα να γίνει ψήφισμα και να το βάλουμε στα μέσα 

ενημέρωσης και στην Περιφέρεια, καταγγελία δηλαδή, να ψηφίσουμε.  

 Ο κ. Πρόεδρος ανέφερε τα εξής : 

Ακούστε λίγο. Η δικιά μας άποψη εδώ λοιπόν σαν Δημοτική Αρχή και μιλάω 

σαν μέλος της Δημοτικής Αρχής είναι ότι μ’ αυτούς τους τρόπους δεν επιτυγχάνεται 

ούτε συνεργασία, ούτε αποτέλεσμα, και ξέρουμε καλά ότι την τετραετία ’10-’14, 

γνωρίζουμε ποια ήταν η συνεργασία με την Περιφέρεια όταν κάθε μέρα Αντιδήμαρχοι, 

Δήμαρχος και διάφοροι Δημοτικοί Σύμβουλοι βγαίνανε στα ραδιόφωνα και στα 

κανάλια και μονίμως κοντράρονταν με την Περιφέρεια. Επί τέσσερα χρόνια ο δικός 

μας τόπος δεν πήρε τίποτα, ούτε στα βασικά γι’ αυτό το λόγο, για την καθημερινή 

κόντρα που υπήρχε, γι’ αυτό το λόγο. Σ’ όλα πρέπει να υπάρχει συνεργασία και το 

ξέρετε καλύτερα αυτό. 

Ο κ. Δήμαρχος ανέφερε τα εξής :  

Να μιλήσω λίγο ; Ακούστε. Πιστεύω ότι η τοπική αυτοδιοίκηση, η πρωτοβάθμια 

με τη δευτεροβάθμια είναι παράλληλες εξουσίες, είναι εκλεγμένες εξουσίες και όλη 

αυτή η διαδικασία δημιουργεί μία αντίληψη του διορισμένου Νομάρχη, είναι 

παράλληλες εξουσίες, παραλλήλως δρούμε. Λοιπόν, η συνεργασία με την Περιφέρεια, 
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τουλάχιστον όσο είμαι εγώ Δήμαρχος εδώ, ήταν σε ένα καλό επίπεδο. Η Περιφέρεια 

δεν έχει μόνο αυτά τα έργα, έχουμε άλλα θέματα. Ξέρετε ότι δεν έχουμε επάρκεια 

τεχνική στο Δήμο ; Ξέρετε ότι δεν έχουμε Τεχνική Υπηρεσία; Ξέρετε ότι έχουμε 17 

προγραμματικές συμβάσεις με την Περιφέρεια; Αυτό δεν είναι συνεργασία; Τι είναι; 

Άρα, λοιπόν, δίνω ένα περιθώριο ακόμα. Λέω, τα έργα τα οποία έχουν δημοπρατηθεί 

είναι σε εξέλιξη και θα μιλήσω εγώ μ’ αυτά όποτε νομίζω ότι θα κλείσει, μέχρι την 

άνοιξη. Τελείωσε.  

Ο κ. Τσαπράζης ανέφερε τα εξής :  

Εμείς βάζουμε πρόταση σε ψηφοφορία εδώ στο Δημοτικό Συμβούλιο, αν θα 

βγάλουμε μία ανακοίνωση σύμφωνα με την εισήγηση που έκανα για το απαράδεκτο 

οδικό κύκλωμα Πηλίου που είναι· που δεν έχει τελειώσει ούτε ένα έργο, που δεν 

υπάρχουν διαγραμμίσεις, που δεν υπάρχει  όριο οδού σε πολλά σημεία και εδώ και 

δέκα χρόνια δεν έχει ολοκληρωθεί τίποτα και σας καλώ τώρα να ψηφίσουμε. 

Ο Πρόεδρος ανέφερε τα εξής : Θα καταθέσετε επακριβώς τι θα πείτε. 

 Ο Κ. Τσαπράζης ανέφερε τα εξής : Βεβαίως, θα το κάνω γραπτό.  

Στη συνέχεια, ο κ. Πρόεδρος κάλεσε το σώμα σε ονομαστική ψηφοφορία, 

προκειμένου να αποφασίσει επί του θέματος. 

Υπέρ της έκδοσης ψηφίσματος καταγγελίας - διαμαρτυρίας, σύμφωνα με την 

πρόταση του επικεφαλής της ελάσσονος μειοψηφίας κ. Τσαπράζη Βασίλειου, ψήφισαν 

έντεκα (11) Δημοτικοί Σύμβουλοι, ήτοι : 

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ. Σαμαρά Μαρία, κ. Κατσιφός Απόστολος, κ. 

Σκόρρας Λάζαρος, ο Αντιπρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Λάσκος 

Κωνσταντίνος, οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ. Βαρελόπουλος Ιωάννης, κ. Λαμπαδάρης 

Νικόλαος του Ιωάννη, κ. Νάσιος Επαμεινώνδας, κ. Καλαφάτης Αριστείδης, κ. 

Βαρσαμή Κωνσταντινιά,  κ.  Τσαπράζης Βασίλειος και  κ. Κουρελάς Τριαντάφυλλος. 

Κατά της έκδοσης ψηφίσματος διαμαρτυρίας, σύμφωνα με την πρόταση του 

επικεφαλής της ελάσσονος μειοψηφίας κ. Τσαπράζη Βασίλειου, ψήφισαν οκτώ (8)  

Δημοτικοί Σύμβουλοι, ήτοι : 

Ο Αντιδήμαρχος κ. Μαργαρίτης Κωνσταντίνος, ο Αντιδήμαρχος κ. 

Κοντογιώργος Απόστολος, ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Ρεπανίδης Βασίλειος, ο 

Αντιδήμαρχος κ. Λαμπαδάρης Νικόλαος του Γεωργίου, ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. 

Αλτίνης Ανέστης, ο Αντιδήμαρχος κ. Βασταρδής Κωνσταντίνος, ο Γραμματέας του 

Δημοτικού Συμβουλίου κ. Μούτος Ιωάννης και  ο Πρόεδρος του Δημοτικού 

Συμβουλίου κ. Χιώτης Δημήτριος. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη :  

 Την πρόταση - εισήγηση του επικεφαλής της ελάσσονος μειοψηφίας, 

Δημοτικού Συμβούλου κ. Τσαπράζη Βασίλειου  

 Τ’ αποτελέσματα της ονομαστικής ψηφοφορίας  
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 Τις διάφορες τοποθετήσεις    

 και μετά από διαλογική συζήτηση  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

 

1. Την έκδοση ψηφίσματος καταγγελίας - διαμαρτυρίας κατά της Περιφέρειας 

Θεσσαλίας, σύμφωνα με την πρόταση - εισήγηση του επικεφαλής της ελάσσονος 

μειοψηφίας, Δημοτικού Συμβούλου κ. Τσαπράζη Βασίλειου. 

2. Αναθέτει στον  επικεφαλή της ελάσσονος μειοψηφίας, Δημοτικό Σύμβουλο κ. 

Τσαπράζη Βασίλειο, τη σύνταξη του ψηφίσματος, σύμφωνα με όσα ανέφερε 

επακριβώς στο εισηγητικό μέρος της παρούσης. 

3. Αναθέτει τις περαιτέρω ενέργειες στον κ. Δήμαρχο, στον οποίο και θα παραδοθεί το 

ψήφισμα, μετά τη σύνταξή του από τον επικεφαλή της ελάσσονος μειοψηφίας, 

Δημοτικό Σύμβουλο κ. Τσαπράζη Βασίλειο.  

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 302/2019.  

Αφού αναγνώσθηκε και συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, υπογράφεται ως εξής :  

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.               ΤΑ ΜΕΛΗ  

(ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ)  

                           ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ, 17.01.2020  

                                Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ZΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ 
 
 
 
                                          ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΚΟΥΤΣΑΦΤΗΣ 
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